



COMMUNIQUE N° 21/22/171 MINFOPRA/SG/DDRHE

Le Ministre de la Fonction Publique et de la Réforme Administrative communique:
The Minister of the Public Service and Administrative Reform hereby announces:

Sont déclarés admissibles aux épreuves orales du concours de formation des 27, 28, 31 juillet et 1^{er} août 2021 pour le recrutement de dix (10) **élèves Instructeurs Principaux de Jeunesse et d'Animation (IPJA)** au Centre National de la Jeunesse et des Sports (CENAJES) de Kribi, session 2021, les candidats dont les noms suivent, classés par ordre alphabétique.

The following candidates, placed in alphabetical order, are hereby declared successful in the physical and written parts of the scholarship competitive examination of 27, 28, 31 July and 1st August 2021 to recruit 10 (ten) student Senior Youth and Action Instructors (IPJA) into the National Youths and Sports Centre (NYSC) of Kribi, 2021 session.

Il s'agit de / They are:

1. CANDIDATS EXTERNES / EXTERNAL CANDIDATES

N°	Matricule/ Service No.	Noms et Prénoms/ Names
1.	IPJB018	AFEGNUI JOSEPH
2.	IPJA229	AJANG BORIS-LORDSON EJINE
3.	IPJL043	AKAMBA MILENE MARIE NOEL
4.	IPJM154	ALIM PAFE
5.	IPJF061	BERYL MIRANDA SHAFE
6.	IPJN155	BOUKO NDJOWE EMERENTINE CAROLE
7.	IPJR235	DONGMO NGUENA MAEVA BELDINE
8.	IPJW066	EBOA EPALE ERNA CAROLINE
9.	IPJR127	EKA'A MESSI FABRICE GISLAIN
10.	IPJR142	ETOUNDI ONANA DIEUDONNE AUBIN
11.	IPJR012	FALIL PEKA AMZA
12.	IPJF244	JEAZET TSAKEU PRINCE IDRIS
13.	IPJE063	MAHAMAT GUEIME
14.	IPJM254	MAMMA ALPHA BLANDINE
15.	IPJE048	MENKABA CLAUDE FRANCIS



16. IPJR252 MESSOLO EUTYCHE RYCKIEL
17. IPJR095 MOIMBLE YELOUEN NELSON CIRILLE
18. IPJR009 MOUSTAPHA AHIDJO
19. IPJR010 NDANGA HYACINTHE DIEUDONNE
20. IPJR256 NGAKEU NGANKEU AIME FRANCK
21. IPJR151 NGALE POKAM MAUREL WILFRIED
22. IPJD110 NJUME CAROLINE SENGE
23. IPJR037 NYAKOU JEANNE RAISSA
24. IPJN201 OIBO DEKO IGOR
25. IPJR218 SOH NGWE MARTINA
26. IPJR094 SONGUE DINANGUE JAY COLBY
27. IPJG032 WABOUTE GEORGETTE

2. CANDIDATS INTERNES / INTERNAL CANDIDATES

▪ CIVILS/ CIVILIANS

N°	Matricule/ Service No.	Noms et Prénoms/ Names
1.	IIPJE02	NTYAM BITOUMOU MARTHE TRYPHOSE
2.	IIPJM01	YAOUBA ADAMA



▪ FAP/FAP

N°	Matricule/ Service No.	Noms et Prénoms/ Names
1.	IIPJF03	NZOAHI DIONGUE ELIZE

Les candidats admissibles munis de leur carte nationale d'identité et du récépissé de dépôt du dossier passeront les épreuves orales desdits concours au choix, en présentiel à l'INJS (Yaoundé) ou par visioconférence, **le mercredi 25 août 2021 à 07 heures précises.**

Successful candidates along with their national identity cards and acceptance slips shall take the oral part of these exams by a means of their choice, either by their physical presence at NIYS in Yaounde or by videoconference, on Wednesday 25 August 2021 at 7 a.m. prompt.

Les candidats admissibles désireux de passer les épreuves orales par visioconférence sont invités à se faire enregistrer à la délégation régionale de la Fonction Publique et de la Réforme Administrative la plus proche de leur lieu de résidence, au plus tard le **mardi 24 août 2021 à 17 heures.**

Successful candidates wishing to take their orals by video conference are requested to get themselves registered at the Regional Delegation of the Public Service and Administrative Reform closer to their area of residence, latest Tuesday 24 August 2021 at 5 p.m.

Yaoundé, le 20 AOUT 2021

**Le Ministre de la Fonction Publique
et de la Réforme Administrative**
*The Minister of the Public Service
and Administrative Reform*



JOSEPH LE